
Zarząd Powiatu Nowotomyskiego

ul. Poznańska 33

64-300 Nowy Tomyśl
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Protokół  Nr 115/2021

z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w dniu  22 czerwca  2021  r.

W  posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  udział  wzięli:  Starosta  Nowotomyski  - Andrzej

Wilkoński,  Wicestarosta  Nowotomyski  - Marcin  Brambor,  Członkowie  Zarządu  Powiatu,

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  -  Renata  Gruszka  oraz  Skarbnik  Powiatu  - Barbara  Golon,

zgodnie  z listą  obecności,  która  stanowi  załącznik  nr  I  do protokołu.

0 godzinie  13.00  posiedzenie  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych  i

zapytał,  czy  do  porządku  obrad  są pytania,  uwagi  lub  wnioski?

Wicestarosta  poprosił  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  wniosku

Wiceprzewodniczącego  -Sekretarza  Zarządu  Terenowego  NSZZ Policjantów  KPP NowyTomyśl

o wsparcie  finansowe  konkursu  strzeleckiego.

Starosta  zapytał,  czy ktoś  jeszcze  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się nie  zgłosił.

Porządek  obrad  Zarządu  stanowi  załącznik  nr  2 do protokołu.

Ad.l.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  rozstrzygnięcia  Ill edycji  otwartego  konkursu  ofert  na

wsparcie  r,ealizacji  zadań  publicznych  w  2021  roku  w  dziedzinie  wspierania  i

upowszechniania  kultury  fizycznej.

Starosta  przedstawił  uchwałę  i zapytał,  czy  są pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 347/WR/2021  w sprawie  rozstrzygnięcia  Ill

edycji  otwartego  konkursu  ofert  na wsparcie  realizacji  zadań  publicznych  w 2021  roku  w

dziedzinie  wspierania  i upowszechniania  kultury  fizycznej.

Ad.2.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym

Tomyślu  za rok  2020  oraz  wniosku  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  dotyczącego  pokrycia

straty.

Starosta  odczytał  uchwałę  i zapytał,  czy  są  pytania?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

,,za"  -  3 głosy

,,przeciw"  -  O głosów

,,wstrzymujących  się"  -  2 głosy

Zarząd  większością  głosów  podjął  uchwałę  nr 348/AO/2021  w sprawie  zatwierdzenia

sprawozdania  finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za  rok  2020  oraz  wniosku  Dyrektora



Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi

w Nowym  Tomyślu  dotyczącego  pokrycia  straty.

Ad.3.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  sporządzenia  i podania  do  publicznej  wiadomości  wykazu

nieruchomości  przeznaczonej  do sprzedaży  w trybie  przetargu  ustnego  nieograniczonego,

położonej  w Trzciance  (dotyczy  działki nr 119/21).

Starosta  omówił  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 349/GN/2021  w sprawie sporządzenia  i

podania  do publicznej  wiadomości  wykazu  nieruchomości  przeznaczonej  do sprzedaży  w

trybie  przetargu  ustnego  nieograniczonego,  położonej  w Trzciance  (dotyczy  działki  nr

119/21).

Ad.4.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  sporządzenia  i podania  do  publicznej  wiadomości  wykazu

nieruchomości  przeznaczonej  do sprzedaży  w trybie  przetargu  ustnego  nieograniczonego,

położonej  w Trzciance  (dotyczy  działki  nr 124/1).

Starosta  omówił  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 350/GN/2021  w sprawie sporządzenia  i

podania  do publicznej  wiadomości  wykazu  nieruchomości  przeznaczonej  do sprzedaży  w

trybie  przetargu  ustnego  nieograniczonego,  położonej  w Trzciance  (dotyczy  działki  nr

124/1).

Ad.5.  Akceptacja  treści  ogłoszenia  Il przetargu  ustnego  nieograniczonego  na sprzedaż

nieruchomości  lokalowej  położonej  w Trzciance  oraz ustalenie  wysokości  wadium  (dot.

lokalu  mieszkalnego  nr 7 w budynku  mieszkalnym  wielorodzinnym  IIA  w  Trzciance).

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Starosta  zaproponował,  aby obniżyć  cenę  sprzedaży  o 50 % i ustalić  wadium  w

wysokości  4.000,00  zł. Starosta  zapytał,  kto  z członków  Zarządu  jest  za taką  propozycją?

Zarząd  zaakceptował  treść  ogłoszenia  Il przetargu  ustnego  nieograniczonego  na

sprzedaż  nieruchomości  lokalowej  położonej  w Trzciance  ustalając  cenę  wywoławczą  w

kwocie  42.500,00  zł brutto  oraz  wadium  w wysokości  4.000,00  zł.

Ad.6.  Akceptacja  treści  ogłoszenia  Il przetargu  ustnego  nieograniczonego  na sprzedaż

nieruchomości  lokalowej  położonej  w Trzciance  oraz ustalenie  wysokości  wadium  (dot.

lokalu  mieszkalnego  nr 4 w budynku  mieszkalnym  wielorodzinnym  23 w Trzciance).

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Starosta  zaproponował,  aby obniżyć  cenę  sprzedaży  o 50 % i ustalić  wadium  w

wysokości  3.000,00  zł. Starosta  zapytał,  kto  z członków  Zarządu  jest  za taką  propozycją?

Zarząd  zaakceptował  treść  ogłoszenia  ll przetargu  ustnego  nieograniczonego  na

sprzedaż  nieruchomości  lokalowej  położonej  w Trzciance  ustalając  cenę  wywoławczą  w

kwocie  28.800,00  zł brutto  oraz  wadium  w wysokości  3.000,00  zł.
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Ad.7.  Akceptacja  treści  ogłoszenia  ll przetargu  ustnego  nieograniczonego  na sprzedaź

nieruchomości  lokalowej  położonej  w Trzciance  oraz ustalenie  wysokości  wadium  (dot.

lokalu  mieszkalnego  nr 3 w budynku  mieszkalnym  wielorodzinnym  9 w  Trzciance).

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Starosta  zaproponował,  aby obniżyć  cenę  sprzedaży  o 50 % i ustalić  wadium  w

wysokości  2.000,00  zł. Starosta  zapytał,  kto  z członków  Zarządu  jest  za taką  propozycją?

Zarząd  zaakceptował  treść  ogłoszenia  Il przetargu  ustnego  nieograniczonego  na

sprzedaż  nieruchomości  lokalowej  położonej  w Trzciance  ustalając  cenę  wywoławczą  w

kwocie  19.500,00  zł brutto  oraz  wadium  w wysokości  2.000,00  zł.

Ad.8.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu,

-  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Nikt  się nie zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 351/FN/2021  w sprawie zmiany budżetu

Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Ad.9.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie

uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2021  -

2032.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że przedmiotowa  uchwała  została  przygotowana  po

konsultacji  z Regionalną  Izbą Obrachunkową.  Pani Skarbnik  dodała,  że dokonuje  się zmian  w

załączniku  nr  1  do  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2021-2032  poprzez  dostosowanie  planu  budżetu  powiatu

nowotomyskiego  w szczegółowości  dochodów  i wydatków  w 2021  roku,  w tym  środków

dofinansowanych  z budżetu  środków  europejskich,  zgodnie  z uchwałą  budżetową  Powiatu

Nowotomyskiego  na 2021  rok  wraz  ze zmianami.

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 352/FN/2021  zmieniającą  uchwałę  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-  2032.

Ad.lO.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaliczenia  do kategorii  dróg  gminnych  ulicy  Spokojnej  w

Opalenicy  od skrzyżowania  z ul. Nowotomyską  do  skrzyżowania  z drogą  wojewódzką  nr 307

w obrębie  działki  o nr ewid. 234/2  obręb  ewid.  3015054.0001  0palenica.
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Starosta  omówił  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania?  Nikt  się nie zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 352/DR/2021  w sprawie zaliczenia do

kategorii  dróg  gminnych  ulicy  Spokojnej  w Opalenicy  od skrzyżowania  z ul. Nowotomyską

do  skrzyżowania  z drogą  wojewódzką  nr 307  w obrębie  działki  o nr ewid. 234/2  obręb  ewid.

3015054.0001  0palenica.

Ad.ll.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zaliczenia  do kategorii  dróg  gminnych  ulicy  Bukowej  w

Opalenicy  od skrzyżowania  z ul. Poznańską  do drogi  wojewódzkiej  nr 307  w obrębie  działek

o nr  ewid.  1447,  1341/1  obręb  ewid.  3015054.0001  0palenica.

Starosta  omówił  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 353/DR/2021  w sprawie zaliczenia do

kategorii  dróg  gminnych  ulicy  Bukowej  w Opalenicy  od skrzyżowania  z ul. Poznańską  do

drogi  wojewódzkiej  nr 307 w obrębie  działek  o nr ewid.  1447,  1341/1  obręb  ewid.

3015054.0001  0palenica.

Ad.12.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zaliczenia  dróg  w miejscowości  Przyprostynia,  ul.

Lawendowa,  w  gminie  Zbąszyń  do  kategorii  dróg  gminnych  stanowiących  działki

ewidencyjne  nr 297/6,  297/26,  297/27  obręb  ewid.  3015065.0010  Przyprostynia.

Starosta  omówił  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 354/DR/2021  w sprawie  zalicxenia dróg w

miejscowości  Przyprostynia,  ul. Lawendowa,  w gminie  Zbąszyń  do kategorii  dróg  gminnych

stanowiących  działki ewidencyjne  nr 297/6, 297/26,  297/27  obręb  ewid. 3015065.0010

Przyprostynia.

Ad.13.  Wniosek  Prezesa  Stowarzyszenia  "Rodzinka"  z siedzibą  w Nowym  Tomyślu  o

wsparcie  finansowe  wyjazdu  podopiecznych  Stowarzyszenia  wraz  z opiekunami.

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Nikt  się nie zgłosił.

Zarząd  pozytywnie  rozpatrzył  przedmiotowy  wniosek  przyznając  kwotę  w  wysokości

2.000,00  zł.

Ad.14.  Zapoznanie  się z pismem  Burmistrza  Nowego  Tomyśla  w sprawie  prośby  Dyrektora

SP ZOZ o przekazanie  na rzecz  szpitala  kwoty  210.000,00  zł na zakup  automatycznej  myjni  -

dezynfektora.

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Nikt  się nie zgłosił.

Zarząd  zapoznał  się  z pismem  Burmistrza  Nowego  Tomyśla  w sprawie  prośby

Dyrektora  SP ZOZ  o przekazanie  na  rzecz  szpitala  kwoty  210.000,00  zł na zakup

automatycznej  myjni  -  dezynfektora  oraz  wyjaśnieniami  Dyrektora  SP ZOZ w powyższej

sprawie.  Zarząd  uznał  celowość  zakupu  dezynfektora.

str.  4



Ad.15.  Przyjęcie  na sesję  Rady  Powiatu:

a)  projektuuchwaływsprawieudzieleniaZarządowiPowiatuNowotomyskiegowotum

zaufania

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Zarząd  przekazał  projekt  uchwały  na XXIX  sesję  Rady  Powiatu.

b)  projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z wykonania  budżetu  za

2020  rok

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Zarząd  przekazał  projekt  uchwały  na XXIX  sesję  Rady  Powiatu.

c)  projektu  uchwały  w  sprawie  absolutorium  z wykonania  budżetu  za 2020  rok

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Zarząd  przekazał  projekt  uchwały  na XXIX  sesję  Rady  Powiatu.

d)  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  przez  Powiat

Nowotomyski  porozumienia  z Powiatem  Poznańskim  dotyczącego  powierzenia

Powiatowi  Poznańskiemu  zadania  organizacji  przewozów  o charakterze  uźyteczności

publicznej  w  zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  w  powiatowych

przewozach  pasażerskich

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXIX  sesję  Rady  Powiatu.

e)  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu,

-  Zespołu  Szkół  RolnĘcze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXIX  sesję  Rady  Powiatu.

f)  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2021-  2032
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Skarbnik  Powiatu  omówiła  zmiany  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2021-  2032  i poinformowała,  że są  one  pochodną  zmian  w budżecie.

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXIX  sesję  Rady  Powiatu.

g)  projektu  uchwały  w sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (sfinansowanie  deficytu)

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że projekt  uchwały  jest  wypełnieniem  zapisów

uchwały  budżetowej.

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXIX  sesję  Rady  Powiatu.

h)  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowotomyski  kredytu

długoterminowego  (spłata  zobowiązań)

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że projekt  uchwały  jest  wypełnieniem  zapisów

uchwały  budżetowej.

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXIX  sesję  Rady  Powiatu.

i)  projektuuchwaływsprawiezatwierdzeniadoreaIizacjiwokresieoddnia01.01.2019

r. do dnia  31.12.2022  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego

Funduszu  społecznego  w  ramach  Wielkopolskiego  Regionalnego  Programu

Operacyjnego  2014-2020

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXIX  sesję  Rady  Powiatu.

j)  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr XXV/252/2021  Rady Powiatu

Nowotomyskiego  z dnia  24 lutego  2021  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu

rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na

terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2021  roku

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.
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Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXIX  sesję  Rady  Powiatu.

Ad.16.  Sprawy  bieżące.

Wicestarosta  przedstawił  wniosek  Wiceprzewodniczącego  -  Sekretarza  Zarządu

Terenowego  NSZZ  Policjantów  KPP Nowy  Tomyśl  o wsparcie  finansowe  konkursu

strzeleckiego.

Zarząd  podjął  decyzję,  aby  w ramach  nagród  zakupić  3 sztuki  alkomatów.

Starosta  zapytał,  czy ktoś  jeszcze  chciałby  zabrać  głos?

Z uwagi  na brak  dalszych  głosów,  Starosta  o godzinie  14.15  zakończył  posiedzenie

Zarządu.

PR!EWODNIC?ĄCY  ZARZĄDU

Andrzej  Wiłkoński

Protokolant:

Agnieszka  Henicz

<-Q'I.)
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